
 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від 23 грудня  2020 року № 3   

м. Баштанка 

 ІІІ  сесія  восьмого   скликання 

Місце проведення: зал засідань міської 
ради 

Час 10.00 год. 
                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради – 23 (протокол реєстраційного голосування додається). 
       

Головуючий на сесії –   Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова.    

   

Третя сесія готувалася у відповідності до Закону України «Про доступ до 
публічної інформації». Проєкти рішень органу місцевого самоврядування, яким є 
Баштанська міська рада, розроблені відповідними розпорядниками, інформація 
оприлюднена на офіційному сайті Баштанської міської ради. Проєкти рішень були 
ретельно розглянуті на спільному засіданні постійних комісій. Усі пропозиції та 
рекомендації враховано. 
     Окрім цього, депутати також отримали проєкти рішень на руки на паперових носіях.  
 

В роботі сесії взяли участь: 
- Світлана ЄВДОЩЕНКО – заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради; 
- Олександр ВАСИЛЬЄВ – заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради; 
- Лілія ГОНЧАРЕНКО  – голова міської територіальної виборчої комісії; 
- Лариса КОНОНЕНКО  – керуюча справами виконавчого комітету; 
- Лілія КАЛУГІНА – директор Територіального центру соціального 

обслуговування (надання соціальних послуг) Баштанського району; 
- Віктор КОТ   – директор КП «Міськводоканал»; 
- Анатолій КАРДАШОВ  – директор КП «Добробут»; 
- Ганна ЗЕРКАЛІНА – начальник відділу освіти, молоді та спорту; 
- Світлана БЕРЕЗОВСЬКА  – начальник відділу розвитку культури і туризму; 
- Антоніна ЗАВОРОТНЮК – директор МІРЦ;  
- Працівники виконавчого апарату міської ради; 

- Володимир ЯНИК - голова осередку партії «Національний корпус» в м.Баштанка; 
- Василь ГОНТА – редактор районної газети «Голос Баштанщини»; 
- Ігор БЛОШКО – активіст; 

- Олексій БОЛГАРЧУК – фізична особа - підприємець. 

 

    Головуючий на сесії Олександр БЕРЕГОВИЙ, міський голова запропонував 

депутатам провести реєстраційне голосування. 
 

         Проведено реєстраційне голосування. 
         Зареєструвались 23 депутата та міський голова. 



       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному засіданні  бере  
участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  ради. Міський голова 
оголосив про відкриття сесії. 

      

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 
   

        Головуючий на сесії запропонував обрати секретаріат у кількості трьох депутатів: 
 

Лідія ЗАБОЛОТНЯ, від політичної партії ВО «Батьківщина», 

Зінаїда ЧЕРНОВА, від політичної партії «Наш край», 
Інна ГОМЕРСЬКА, від політичної партії «Слуга народу». 
    

Міська рада затвердила склад секретаріату. 
Підсумки голосування: 
 «ЗА» -24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 
 

        Також, головуючий на сесії вніс пропозицію обрати лічильну комісію у кількості 
трьох депутатів: 
Лілія РУДЕНКО, від політичної партії «Європейська солідарність», 
Сергій СЕМЕНОВ, від політичної партії «Слуга народу», 
Дмитро ЛУПІН, від політичної партії «Опозиційна платформа ЗА ЖИТТЯ». 
 

Міська рада затвердила склад лічильної комісії.                                   
 Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 
 

Головуючий на сесії міський голова  Олександр БЕРЕГОВИЙ оголосив про 
надходження до  міської ради депутатського запиту: 

- від депутата міської ради Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо внесення доповнень до 
рішення міської ради від 23 жовтня 2020 року №17 в частині уточнення назви 
вулиці. 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ поставив на 
голосування  включення депутатського  запиту до порядку денного ІІІ сесії міської ради. 

 

Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Олександр ГОРБЕНКО, депутат міської ради, який запропонував внести до порядку 
денного сесії розгляд усного депутатського звернення щодо незадовільної роботи ЗДО 
«Дюймовочка» в умовах карантину. 
 

 Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ поставив на 
голосування  включення депутатського  звернення депутата міської ради Олександра 
ГОРБЕНКА до порядку денного ІІІ сесії міської ради. 

 

Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1. 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ оголосив порядок 
денний та регламент роботи третьої сесії міської ради і запропонував проголосувати за 
його затвердження в цілому з урахуванням депутатського запиту та звернення. 

Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 



ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

третьої  сесії міської ради  восьмого скликання: 
 

1. Про початок повноважень депутатів Баштанської міської ради Баштанського  
району Миколаївської області Володькової О.О., Козявка С.О., Чернової З.М. 

Інформує: Лілія ГОНЧАРЕНКО, голова міської територіальної 
виборчої комісії 

2. Про внесення змін до рішення міської ради від 27.11.2020 року №5 «Про 
утворення постійних комісій Баштанської міської ради восьмого скликання та 
обрання депутатів до складу постійних комісій». 

Інформує: Інна ГОМЕРСЬКА, секретар міської ради 

3. Про затвердження Програми розвитку культури на території Баштанської 
міської ради на 2021-2023 роки. 

Інформує: Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку 
культури і туризму  

4. Про затвердження Програми розвитку місцевого самоврядування та сприяння 
відкритості і прозорості діяльності органів місцевого самоврядування Баштанської 
об’єднаної територіальної громади на 2021-2024 роки. 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами міської ради 

5. Про затвердження Програми розроблення (оновлення) містобудівної 
документації на території Баштанської міської ради на 2021-2024 роки. 

Інформує: Леонід СИРИЦЯ, начальник відділу з питань 
містобудування, архітектури та містобудівного кадастру та 
цивільного захисту 

6. Про затвердження Програми охорони навколишнього природного середовища 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2021-2023 роки. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

7. Про затвердження Програми розвитку земельних  відносин Баштанської 
об’єднаної територіальної громади на 2021-2023 роки.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 Про прийняття земельних ділянок сільськогосподарського призначення 
державної власності у комунальну власність Баштанської об’єднаної територіальної 
громади.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

8. Про затвердження Програми регулювання чисельності безпритульних тварин 
гуманними методами об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради  
на 2021 -2025 роки. 

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

9. Про затвердження Програми фінансової підтримки КП «Міськводоканал» та 
здійснення внесків до статутного капіталу на 2021-2025 роки. 



Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

10. Про затвердження Програми поводження з твердими побутовими відходами 
на території ради на період до 2025 року. 

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

11. Про хід виконання Програми соціально-економічного розвитку Баштанської 
об'єднаної територіальної громади на 2020-2022 роки, затвердженої рішенням 
міської ради від 23 грудня 2019 року №2 та внесення змін і доповнень до неї.  

Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  

12. Про хід виконання Програми зайнятості населення Баштанської міської ради 
на період до 2020 року, затвердженої рішенням міської ради від 29  серпня 2018 року 
№1 та затвердження Програми зайнятості населення Баштанської міської ради на 
період до 2023 року включно.  

Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  

13. Про очікуване виконання основних показників соціально-економічного 
розвитку Баштанської об’єднаної територіальної громади за 2020 рік та 
затвердження прогнозних показників соціально- економічного розвитку 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2021-2025 роки. 

Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради 

14. Про бюджет Баштанської міської  територіальної громади на 2021 рік  
Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради  
15. Про затвердження структури та штатної чисельності апарату і виконавчого 

комітету Баштанської міської ради на 2021 рік. 
Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами міської ради 

16. Про затвердження Положення про адміністративну комісію при виконавчому 
комітеті Баштанської міської ради. 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами міської ради 

17. Про затвердження Статуту та структури комунальної  установи «Центр 

надання соціальних послуг Баштанської міської ради». 
Інформує: Лілія КАЛУГІНА, директор Територіального центру 

соціального обслуговування (надання соціальних послуг) 
Баштанського району 

18. Про затвердження плану роботи Баштанської міської ради на І півріччя 2021 

року. 
Інформує: Інна ГОМЕРСЬКА, секретар міської ради 

19. Про погодження придбання нежитлового приміщення (банку) в місті 
Баштанка. 

Інформує: Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу 

20. Про надання згоди на передачу об’єкту із спільної власності територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність об’єднаної 
територіальної громади Баштанської міської ради нерухомого майна. 



Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

21. Про безоплатне прийняття об’єктів та майна, що є спільною власністю 
територіальних громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність 
об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради.   

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

22. Про затвердження Положення про оренду майна Баштанської об’єднаної 
територіальної громади та забезпечення відносин у сфері оренди комунального 
майна.  

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

23. Про внесення змін до Переліку об’єктів комунальної власності Баштанської 
міської ради, затвердженого рішенням міської ради від 30 липня 2020 року №12. 

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

24. Про депутатський запит депутата міської ради Лідії Іванівни 
ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо внесення доповнень до рішення міської ради від 23 жовтня 
2020 року №17 в частині уточнення назви вулиці. 

 

Інформують: Лідія ЗАБОЛОТНЯ, депутат  міської ради  
 Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

1.СЛУХАЛИ:  
Про початок повноважень депутатів Баштанської міської ради Баштанського  
району Миколаївської області Володькової О.О., Козявка С.О., Чернової З.М. 

Доповідала Лілія ГОНЧАРЕНКО, голова міської територіальної 
виборчої комісії 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 
 

Міський  голова Олександр БЕРЕГОВИЙ привітав депутатів міської ради з 
визнанням їх повноважень та висловив сподівання на плідну співпрацю на благо розвитку 
нашої об'єднаної територіальної громади. Після цього вручив депутатам міської ради 
восьмого скликання посвідчення та значки «Депутат міської ради».  

 

2.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 27.11.2020 року №5 «Про утворення 
постійних комісій Баштанської міської ради восьмого скликання та обрання 
депутатів до складу постійних комісій». 

Доповідала: Інна ГОМЕРСЬКА, секретар міської ради 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  



«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2  додається) 
 

3.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Програми розвитку культури на території Баштанської міської 
ради на 2021-2023 роки. 

Доповідала: Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку 
культури і туризму  

 
 Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати звернули увагу на 
аварійність деяких сільських будинків культури та необхідність проведення в них 
капітальних ремонтів. 
 Наголосив, що керівництво міської ради та відділу розвитку культури і туризму 
знає про всі нагальні проблеми. Їх вирішення буде здійснюватись в межах наявного 
фінансового ресурсу поступово.  
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 3  додається) 
 

4.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Програми розвитку місцевого самоврядування та сприяння 
відкритості і прозорості діяльності органів місцевого самоврядування Баштанської 
об’єднаної територіальної громади на 2021-2024 роки. 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами міської ради 

 Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що  
даний проект рішення емоційно обговорювався на спільному засіданні постійних комісій 
в частині передбачення в програмі коштів на видання вкладки «Вісник Баштанської ОТГ» 
до районної газети. 
 У зв'язку з чим звернувся до всіх депутатських фракцій і закликав до взаємоповаги 
і толерантності. Зауважив, що не заперечує проти розміщення у вкладці матеріалів, 
наданих фракціями чи окремими депутатами, але вони мають бути зваженими, 
об’єктивно висвітлювати ті чи інші події, без взаємних звинувачень. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
Василь ГОНТА, редактор районної газети «Голос Баштанщини», який закликав 
депутатів міської ради висловлювати свою позицію та інформацію про депутатську 
діяльність в районній газеті «Голос Баштанщини», зауваживши при цьому, що в разі 
відсутності в матеріалах посилання або згадки про партії, надані матеріали будуть 
друкуватись безкоштовно.    
  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 4  додається) 
 

5.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Програми розроблення (оновлення) містобудівної документації 
на території Баштанської міської ради на 2021-2024 роки. 



Доповідав: Леонід СИРИЦЯ, начальник відділу з питань 
містобудування, архітектури та містобудівного кадастру та 
цивільного захисту 

   
Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 

в ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати детально 
обговорили питання розташування на території міста стоянок, так як центр міста 
перевантажений автомобілями. Головний архітектор проінформував про плани щодо 
вирішення даного питання та місця для розміщення парковок, передбачені Генеральним 
планом міста. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
Леонід СИРИЦЯ, начальник відділу з питань містобудування, архітектури та 
містобудівного кадастру та цивільного захисту, який запропонував внести до проєкту 
рішення доповнення за результатами попереднього розгляду програми на виконкомі, а 
саме: доповнити додаток до програми з розроблення містобудівної документації 
населених пунктів Баштанської міської ради пунктом 27 наступного змісту «Розробка 
Схеми планування території територіальної громади», та передбачити фінансування 
даного заходу по роках.   

 

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 5  додається) 
 

6.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Програми охорони навколишнього природного середовища 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2021-2023 роки. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
 Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати доручили 
доповідачу з'ясувати спільно з КП «Міськводоканал» вартість реконструкції очисних 
споруд.  
 
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 6  додається) 
 

7.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Програми розвитку земельних  відносин Баштанської об’єднаної 
територіальної громади на 2021-2023 роки.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
дана програма також була детально обговорена на спільному засіданні постійних комісій 
в частині необхідності проведення робіт з нормативно-грошової оцінки земель населених 
пунктів Баштанської об’єднаної територіальної громади.  

Так, як на сьогоднішній день термін дії попередньої нормативно-грошової оцінки 
вийшов, наразі застосовується її індексація. 



Також депутати наголосили на необхідності посилення контролю з боку 
керівництва міської ради у питанні викупу земельних ділянок. 

Окрім того, депутати звернули увагу на наявність правової колії в питанні назв 
вулиць міста Баштанка. У зв'язку з цим запропонував доручити юридичному відділу 
міської ради вивчити питання щодо можливих шляхів урегулювання даного питання.  

 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 7  додається) 
 

8.СЛУХАЛИ:  
Про прийняття земельних ділянок сільськогосподарського призначення державної 
власності у комунальну власність Баштанської об’єднаної територіальної громади.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати запропонували 
доручити відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього середовища 
підготувати лист до Головного управління  Держгеокадастру у Миколаївській області 
щодо повної передачі земельних ділянок сільськогосподарського призначення державної 
власності у комунальну власність громади.  
 

ВИСТУПИЛИ: 
Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу, яка наголосила на необхідності 
проведення обстеження земельних ділянок, їх інвентаризації, а також перегляду 
договірних умов в частині проведення орендної плати та укладення додаткових угод в 
разі необхідності. 
 

ДОРУЧЕННЯ: 
Відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього середовища провести 
обстеження земельних ділянок сільськогосподарського призначення, прийнятих до 
комунальної власності та за результатами обстеження проінформувати депутатів міської 
ради на наступній сесії. 
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 8  додається) 
 

9.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Програми регулювання чисельності безпритульних тварин 
гуманними методами об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради  
на 2021 -2025 роки. 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 9  додається) 
 



10.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Програми фінансової підтримки КП «Міськводоканал» та 
здійснення внесків до статутного капіталу на 2021-2025 роки. 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 10  додається) 
 

11.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Програми поводження з твердими побутовими відходами на 
території ради на період до 2025 року. 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати наголосили на 
необхідності проведення роз'яснювальної роботи щодо недопущення створення 
стихійних сміттєзвалищ, вивчиння питання запровадження сортування сміття, тощо.  

Окрім того, КП «Добробут» та КО «Правопорядок» необхідно спільно проводити 
роботу з представниками малого бізнесу, власниками торгівельних об'єктів та закладів 
громадського харчування щодо встановлення контейнерів та укладення договорів на 
вивіз твердих побутових відходів.  

 

ВИСТУПИЛИ: 
Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради, який наголосив на необхідності 
впровадження роздільного збору сміття та запропонував провести «круглий стіл» щодо 
пошуків шляхів вирішення даної проблеми із залученням КП «Добробут», представників 
малого та середнього бізнесу, тощо. 
 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 11  додається) 
 

12.СЛУХАЛИ:  
Про хід виконання Програми соціально-економічного розвитку Баштанської 
об'єднаної територіальної громади на 2020-2022 роки, затвердженої рішенням 
міської ради від 23 грудня 2019 року № 2 та внесення змін і доповнень до неї.  

Доповідала Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  

 
Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 

в ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати рекомендували 
вивчити питання щодо можливості розробки та подання на різноманітні фонди (в тому 
числі  і на розгляд Державного фонду регіонального розвитку) проєктів щодо залучення 
інвестицій, спрямованих на створення додаткових робочих місць та розвиток економіки 
громади.  



Також, наголосили на необхідності дотримання Стратегічного плану розвитку 
громади та здійснення його щопіврічного моніторингу.  
 

ВИСТУПИЛИ: 
Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 
органів ради, яка проінформувала, що у зв’язку з пропозицією депутатів щодо 
спрямування коштів міського бюджету на будівництво водогону в с.Новопавлівка, 
пропонується доповнити проект рішення та додаток до Програми пунктом 108 
наступного змісту: «Виготовлення проектно-кошторисної документації на будівництво 
водопроводу с.Новопавлівка», передбачивши на ці цілі кошти в сумі 150,0 тис.грн. на 2021 рік.  
  

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  
 Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 12  додається) 
 

13.СЛУХАЛИ:  
Про хід виконання Програми зайнятості населення Баштанської міської ради на 
період до 2020 року, затвердженої рішенням міської ради від 29  серпня 2018 року 
№1 та затвердження Програми зайнятості населення Баштанської міської ради на 
період до 2023 року включно.  

Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 13  додається) 
 

14.СЛУХАЛИ:  
Про очікуване виконання основних показників соціально-економічного розвитку 
Баштанської об’єднаної територіальної громади за 2020 рік та затвердження 
прогнозних показників соціально- економічного розвитку Баштанської об’єднаної 
територіальної громади на 2021-2025 роки. 

Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 14  додається) 
 

15.СЛУХАЛИ:  
Про бюджет Баштанської міської  територіальної громади на 2021 рік  

Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати запропонували 
виділити кошти в сумі 150, 0 тис.грн. на розробку проєктно-кошторисної документації на 
будівництво водогону в с.Новопавлівка, так як в даному населеному пункті відсутнє 
водопостачання.  

У зв'язку з цим було запропоновано зменшити видатки: 
-  на 50,0 тис.грн, передбачені    на поточний ремонт вуличного освітлення,  



- на 50,0 тис.грн., передбачені на поточний ремонт тротуарів по м.Баштанка, 
- на 20,0 тис.грн., передбачені на послуги з благоустрою, прибирання сміття та 

льоду, послуги з озеленення, тощо; 
- на 20,0 тис.грн, передбачені на встановлення сигналізації по закладах освіти.                                                         

 

ВИСТУПИЛИ: 
Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 
органів ради, яка проінформувала, що додатково пропонується включити до проєкту 
рішення субвенції з бюджетів  Привільненської та Інгульської ОТГ на утримання 
Баштанського МІРЦ та забезпечення надання соціальних послуг населенню.  
     На екрані Світлана Вікторівна продемонструвала депутатам про всі додаткові зміни в 
рішенні.  Зауважила, що в бюджетах Інтульської та Привільненської ОТГ не вистачає 
коштів на співфінансування вищезазначених установ та закладів, у зв’язку з чим вони 
зменшили попередній обсяг субвенції. Але міська рада в подальшому буде проводити 
роботу щодо  уточнення їх бюджетів за рахунок вільного залишку коштів або 
перевиконання, щоб все ж таки забезпечити належне фінансування закладів відповідно до 
розрахунків. 

      Також, доповідач звернула увагу на необхідність внесення змін до міського бюджету 
в частині уточнення по кодам програмної класифікації, відповідно до наказу Міністерства 
фінансів України. 
 

Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який звернув увагу депутатів на те, що 
Привільненська та Інгульська ОТГ хочуть перекласти соціальну відповідальність за 
надання соціальних послуг та послуг ІРЦ на Баштанську ОТГ, мотивуючи нестачею 
коштів в бюджеті. Запропонував провести «круглий стіл» із залученням голів постійних 
комісій та фракцій міської ради, представників Привільненської та Інгульської ОТГ щодо 
налагодження муніципального співробітництва та забезпечення співфінансування 
вищезазначених видатків. 
   

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  
 Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 5 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 15  додається) 
 

16.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження структури та штатної чисельності апарату і виконавчого 
комітету Баштанської міської ради на 2021 рік. 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами міської ради 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати погодили внесення 
змін до проєкту рішення, а саме: у відділі з соціальних питань збільшити на одну штатну 
одиницю кількість головних спеціалістів (буде 2 штатні одиниці) за рахунок зменшення 
на одну штатну одиницю кількість спеціалістів І категорії (залишиться 1 штатна 
одиниця).  
 

ВИСТУПИЛИ: 
Лілія РУДЕНКО, депутат міської ради, яка виступила проти скорочення посад 
спеціалістів відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього середовища, 
мотивуючи тим, що бюджет втратить надходження земельного податку та податків від 
оренди землі. 
 



Петро ЖИГАЛКІН, депутат міської ради, який підтримав скорочення зазначених посад. 
Наголосив на тому, що він будучи головою постійної комісії  з питань агропромислового 
комплексу, земельних ресурсів, благоустрою та екології брав участь в обстежені 
земельних ділянок комунальної власності, знайомився з роботою кожного окремого 
землевпорядника, тому вважає скорочення даних посад доцільним. 
 

Володимир ЯЩЕНКО, депутат міської ради, який наголосив на необхідності 
забезпечення передачі всієї документації із землеустрою старості або начальнику відділу 
з питань земельних відносин та охорони навколишнього середовища  до моменту 
звільнення. 
  

Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 16  додається) 
 

17.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про адміністративну комісію при виконавчому 
комітеті Баштанської міської ради. 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами міської ради 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 17  додається) 
 

18.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Статуту та структури комунальної  установи «Центр надання 
соціальних послуг Баштанської міської ради». 

Доповідала: Лілія КАЛУГІНА, директор Територіального центру 
соціального обслуговування (надання соціальних послуг) 
Баштанського району 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 18  додається) 
 

19.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження плану роботи Баштанської міської ради на І півріччя 2021 року. 

Доповідала: Інна ГОМЕРСЬКА, секретар міської ради 

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 19  додається) 
 

20.СЛУХАЛИ:  
Про погодження придбання нежитлового приміщення (банку) в місті Баштанка. 

Доповідала: Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати не дійшли згоди 
щодо даного проєкту,  у зв'язку з чим запропонували винести його на сесію для 
прийняття остаточного рішення.  



ВИСТУПИЛИ: 
Олександр ГОРБЕНКО, депутат міської ради, який висловив сумніви щодо можливості 
продажу банком 4/100 приміщення, у зв’язку з неналежним оформленням документів. 
Вважає, що міська рада не повинна розглядати дане звернення. 
 

Володимир ОНИЩУК, Віталій ГРИЦЮК, депутати міської ради, які проінформували, 
що міська рада сьомого скликання вже розглядала дане питання та відхилила його. 
Вважають, що придбання даного приміщення міською радою не на часі. 
 

Олексій БОЛГАРЧУК, фізична особа – підприємець, який проінформував, що міська 
рада розглядала дане рішення, але не підтримала його. За результатами розгляду проекту 
було направлено лист до нотаріуса, де було зазначено про відмову в придбанні 
приміщення. Але для початку процедури продажу цієї відповіді недостатньо, необхідно 
прийняти рішення міської  ради про відмову в придбанні приміщення.      
 

Міський голова поставив на голосування проект рішення, винесений на розгляд депутатів  
Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 1, «ПРОТИ» - 12, «УТРИМАЛИСЬ» -10, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

 

Міський голова поставив на голосування проект рішення щодо відмови в погодженні 
Баштанській об`єднаній територіальній громаді в особі  Баштанської міської ради  
придбання (купівлю) 4/100 частки нежитлового приміщення (банку), який належить АТ 
«Укрсиббанку».   
Проведено голосування за проєкт рішення зі змінами:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -4, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 20  додається) 
 

21.СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на передачу об’єкту із спільної власності територіальних громад 
міста, сіл Баштанського району у комунальну власність об’єднаної територіальної 
громади Баштанської міської ради нерухомого майна. 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати запропонували в 
назві рішення та  по тексту змінити «надання згоди на передачу» на слова «надання згоди 
на прийняття».  

А також, було доручено уточнити адресу приміщення вул.Полтавська, 41 чи 
вул.Полтавська, 41 а.  
 
Проведено голосування з урахуванням змін та доповнень:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 21  додається) 
 

 

 

 



22.СЛУХАЛИ:  
Про безоплатне прийняття об’єктів та майна, що є спільною власністю 
територіальних громад міста, сіл Баштанського району у комунальну власність 
об’єднаної територіальної громади Баштанської міської ради.   

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, проінформував, що 
в ході обговорення на спільному засіданні постійних комісій депутати доручили 
відпрацювати питання з відділом «Центр надання адміністративних послуг» щодо 
подальшої реєстрації прав на нерухоме майно в частині визначення адреси об'єктів  
соціального захисту, розташованих по вул.Героїв Небесної Сотні, чи по вул.Баштанської 
республіки. У зв'язку з чим було внесено необхідні уточнення в проєкт рішення.  

 
Проведено голосування з урахуванням змін:  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 22  додається) 
 

23.СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про оренду майна Баштанської об’єднаної 
територіальної громади та забезпечення відносин у сфері оренди комунального 
майна.  

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 23  додається) 
 

24.СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до Переліку об’єктів комунальної власності Баштанської міської 
ради, затвердженого рішенням міської ради від 30 липня 2020 року №12. 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності  

Проведено голосування:  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 23, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 24  додається) 
 

25.СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Лідії Іванівни ЗАБОЛОТНЬОЇ щодо 
внесення доповнень до рішення міської ради від 23 жовтня 2020 року №17 в частині 
уточнення назви вулиці. 

 

Доповідали: Лідія ЗАБОЛОТНЯ, депутат  міської ради  
 Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 



Депутат міської ради Володимир СУХАРЬ оголосив про наявність у нього конфлікту 

інтересів. 
 

      В ході обговорення було запропоновано підтримати депутатський запит та внести 
зміни до рішення міської ради від 23 жовтня 2020 р. № 17 «Про депутатський запит  
депутата міської ради Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ  щодо продажу земельної ділянки» в частині 
уточнення назви вулиці, а саме: по тексту рішення замінити «вул. Героїв Небесної Сотні»  
на  «вул. Баштанської республіки». 
    Окрім того, було запропоновано доручити виконавчому комітету міської ради в зв’язку 
з необхідністю упорядкування назв вулиць направити звернення до Миколаївської ОДА 
щодо необхідності виконання розпорядження ОДА та внесення відомостей до державних 
реєстрів щодо зміни назв вулиць. 
  

Проведено голосування:   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 24, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 25  додається) 
 

26.СЛУХАЛИ:  
Про депутатське звернення депутата міської ради Олександра ГОРБЕНКА щодо 
незадовільної роботи ЗДО «Дюймовочка» в умовах карантину. 

 

Інформує: Олександр ГОРБЕНКО, депутат міської ради 

  

Олександр ГОРБЕНКО, депутат міської ради, висловив незадоволення роботою ЗДО 
«Дюймовочка» протягом грудня 2020 року та попросив начальника відділу освіти, молоді 
та спорту надати роз’яснення щодо даного факту. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник  відділу освіти, молоді та спорту, яка зауважила, що 
заклад не працював з об’єктивних причин, а саме: з 2 по 14 грудня 2020 року роботу ЗДО 
«Дюймовочка» було припинено у зв’язку з поширенням коронавірусної інфекції, та 

виявленням факту захворювання працівника закладу на дану інфекцію, також 

необхідністю перебування на самоізоляції більшості працівників. 15 грудня 2020 року 
заклад відновив свою роботу, але у зв’язку з необхідністю  виконання постанови 
НКРЄКП щодо встановлення модемного зв’язку, відділ освіти, молоді та спорту 

припинив роботу закладу протягом 15-17 грудня 2020 для встановлення модемного 
зв’язку. Після проведення робіт та встановлення обладнання було виявлено недоліки в 
роботі даного модемного зв’язку, у зв’язку з чим аварійною газовою службою без 
попередження власника об’єкту та балансоутримувача було припинено подачу газу до 
ЗДО «Дюймовочка». Керівництво міської ради та відділу освіти, молоді та спорту 

максимально швидко відреагували на даний факт та ініціювало усунення недоліків і 
відновлення газопостачання ЗДО «Дюймовочка». Зауважила, що планується розпочати 
роботу ЗДО з 27 грудня 2020 року. 
 

Депутат міської ради Олександр ГОРБЕНКО проінформував, що отримав вичерпну 
відповідь на своє депутатське звернення. 

 

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, надав депутатам час та 
можливість внесення зауважень, пропозицій та виступів. 
 

 



ВИСТУПИЛИ: 
Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради,  який поставив запитання щодо судового 
позову до відділу освіти, молоді та спорту стосовно газопостачання,  запропонував 
начальнику відділу освіти, молоді та спорту повідомити міську раду та голів 
депутатських фракцій про дату засідання та рішення суду.   
 

Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради, який запропонував міському голові 
звернутися з листом до голови Миколаївської облради та голови ОДА стосовно 
виконання рішення обласної ради про передачу приміщення аптеки № 15 до комунальної 
власності Баштанського району. 
  

Головуючий на сесії міський голова Олександр БЕРЕГОВИЙ, оголосив про 
закриття  сесії.  

 

(Лунає Державний гімн України) 
 

 

Міський голова                                                                              Олександр БЕРЕГОВИЙ 

 

 

Протокол вела: начальник 

відділу  організаційно- кадрової 
роботи та контролю                                                                      Юлія ГЛАДКА                                   


